
Bestyrelsesmøde 16.06.2025 

Overordnet Grundejerforening Kraghave Vest Høje Taastrup. 

Til stede: Annette, Nicolai, Anders og Jan 

Orientering fra Annette 

Annette har fået svar fra kommunen vedr. søen og matr.nr. 4x (Hostavej): 

Vedr. søen: 

Vi kan næppe komme videre end der, hvor vi var omkring vedligehold – vi har selv opgaven – kommunen vil 

ikke blandes ind i det.  

Annette prøver alligevel som lovet på generalforsamlingen at skrive til kommunen for at udfordre dem og 

forsøge at få dem til at overtage vedligehold af sø og støjvold med udgangspunkt i et ligestillingsprincip for 

borgerne i Høje Taastrup Kommune. Andre foreninger får f.eks. betalt oprensning af sø.  

Matr.nr. 4x (Hostavej) vil fortsat være ejet af Hostavej. 

Andreas (revisorsuppleant) havde tilbudt en skabelon til regnskab – det er ikke modtaget endnu, og Jan har 

skrevet til René, som sender videre til Andreas. 

Grønne arealer 

Anders har kæmpet for at få et møde med Gottlieb. Det bliver 26.06 kl. 14.30, hvor flis-bunken lå. 

Anders har kontaktet Woodcut omkring et tilbud på fjernelse af inderste brynrække ved nedknusning af 

rækken. Møde er ikke aftalt endnu. 

Jan finder tegninger over, hvor plantebælter findes, og sender til alle i bestyrelsen. Den tidsmæssige 

placering er afhængig af, hvad entreprenøren mener – hvis vi kan sælge flis, kan det give mening. 

Tilbud sendes til bestyrelsen@kragehavevest.dk. 

Der mangler at blive slået en bane på den stump fælled, som ligger midt i Lavendelvej I. Annette finder ud 

af, hvem vi skal skrive til hos Gottlieb. 

Adgang til bank 

Jan finder ud af, hvad der skal bruges/udfyldes for at få opdateret vores adgang til banken. 

Nicolai bliver sat ind som anden person, og Bo Hatting fjernes. 

Eventuelt 

Intet. 

Næste møde 

Mandag 11. august 2025 kl. 20.00 på Teams 
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